# 2023國際觀光餐旅休閒遊憩管理研討會 ~後疫情時代觀光轉型新思維

The 2023 International Conference on Tourism, Hospitality, Leisure & Recreation Management ~ New Tomorrow: Mindset on Tourism and Hospitality Development in the Post-pandemic Era

## 【摘要投稿格式範例】

論文中文題目(16點,粗體,置中)

English Title (Size 16 pt., Bold, Align Center, Line Space 0.5 before Paragraph)

第一作者中文姓名<sup>a</sup>,第二作者中文姓名<sup>b</sup>等(12點,粗體,置中,與前段距離0.5 列,通訊作者請於<sup>a</sup>或<sup>b</sup>等之後標明,\*)

第一作者單位及職稱<sup>a</sup>,第二作者單位及職稱<sup>b</sup>等(12點,置中,與前段距離0.5列)

通訊作者Email: \_\_\_\_\_(10點,置中,與前段距離0.5列)

#### 摘要(12點,粗體,置中,與前段距離0.5列)

送審摘要請勿超過1,000個中文字。摘要內容及關鍵詞(keywords)中文請用標楷體12點字,英文及數字用Times New Roman 12點字。左右對齊,單行間距,每段落與前段距離0.5列,第一行向內縮排兩個中文全形字或4個英文半形字。

【關鍵詞】: 以3~5個為限,標楷體,12點字,與前段距離0.5列,段落凸排五字元

# The 2023 International Conference on Tourism, Hospitality, Leisure & Recreation Management ~ New Tomorrow: Mindset on Tourism and Hospitality Development in the Post-pandemic Era

# **Example of Abstract Format**

# English Title (Size 16 pt., Bold, Align Center, Line Space 0.5 before Paragraph)

First Author's English Name<sup>a</sup>, Second Author's English Name<sup>b</sup>, etc. (Surname First, Size 12 pt., Bold, Align Center, Line Space 0.5 before Paragraph. For corresponding author please add <sup>\*</sup>, after <sup>a</sup> or <sup>b</sup>, etc.)

First Author's Affiliation and Job Title<sup>a</sup>, Second Author's Affiliation and Job Title<sup>b</sup>, etc. (Size 12 pt., Align Center, Line Space 0.5 before Paragraph)

Corresponding Author's Email:	(Size 10 pt., Align Center, Line Space 0.5 before
Paragraph)	

### ABSTRACT (Size 12 pt., Bold, Line Space 0.5 before Paragraph)

Please limit your abstract in 650 English words for reviewers. Please use the font of Times New Roman in size 12 pt. Please choose 'justify' for the alignment of your texts. The line space is single, and before each paragraph is 0.5. The first line indent of each paragraph is 4 spaces.

[Keywords]: Three to five keywords, Times New Roman, size 12 pt., line space 0.5 before paragraph, hanging indent 10 spaces